
Bedsted skole
Skolebestyrelsesmøde
Referat - Mandag den 6.9.2021 kl. 17.00 - 19.30
Bestyrelsesmedlemmer: Husk ot melde afbud til bestyrelsesformand eller skoleleder
Afbud: Randi
Underskrift af sidste referat 
(bilag)

Underskrevet uden bemærkninger

Kort orientering (25 min) Elevrådet: Deltager ikke

Formanden:

• Arrangement for hele skolebestyrelsen i sam
arbejde med Sydthy Skolerne: Emne = skolebe
styrelsens tilsyns opgave. Formanden oriente
rer kort om indholdet og hvilket indhold der 
blev arbejdet med til dette arrangement. Det 
var overvejende et positivt arrangement. For
manden foreslår, at skolebestyrelsesmøderne i 
fremtiden afvikles i tidsrummet 17.00-19.00

Skoleleder:

• Medarbejderne lige nu. Der er startet nye 
medarbejdere på skolen, hvilket har været en 
positiv oplevelse, som også personalet itale- 
sætter. Vi har stadig en langtidsygemeldt med
arbejder og en som kommer tilbage fra lang- 
tidssygmelding og er på fuld tid igen efter ef
terårsferien.

• Corona - der arbejdes på nye retningslinjer fra 
ministeriet, så vi må være afventende i forhold 
til dette.

• National trivselsmåling - to stjerner og en ra
ket. Dette er metoden, som personalet arbej
der med resultatet af denne måling. Persona
let arbejder med dette lige nu. Eleverne vil 
blive inddraget i processen og forældrene vil 
efterfølgende blive orienteret.

• SFO-ledelse - der er sket en ændring i den di
rekte ledelse for SFO, hvilket betyder at KR af
løses af LL i dette arbejde.

• Familieklassen - Skoleleder informerer om til
taget og beretter, der er inviteret elever og de
res forældre. Der er inviteret 9 elever og for
ældre. Det er PPR, som er tovholder på projek- 
tet. Projektet forløber over 7 gange i tidsrum
met 12.30-15.00



• AKT-klassen - Skolen har oprettet et særligt 
skoletilbud til fire særligt udfordrende elever i 
indskolingen. Dette er oprettet i samarbejde 
med deres forældre, som bakker meget op om 
dette. Projektet startede i uge 35 og har en ef
fekt i de to klasser, som de fire elever kommer 
fra.

• Nye personale toiletter er blevet færdige og de 
er blevet super skønne.

Forældrerepræsentanter:

• 1 forhold til trivslen på Bedsted skole og udfor
dringer med at elever flytter, så kunne det må
ske være en ide, at medarbejderrepræsentan
terne informerer om, hvordan det går i de re
spektive klasser. Det skulle gerne være et fast 
punkt på kommende skolebestyrelsesmøder.

• De forældrevalgte ønskede at der blev drøftet 
hvordan der planlægges morgenSFO og hvilke 
opgaver de voksne i SFOén har. Ud af snakken 
kom følgende beslutninger.
Ved sidste bestyrelsesmøde blev det besluttet, 
at vi fastholder at der er udeSFO også om mor
genen.
Af hensyn til sikkerhed omkring morgenbålet, 
kan det først tændes når det er muligt at én 
voksen kan være i bålhytten hele tiden. Det vil 
sige omkring kl 7.00, hvor der også serveres 
morgenmad.
For at aktivere de elever som gerne vil sidde 
og hygge om morgenen, skal der laves aktivi
tetskasser som skal med ud i bålhytten. Disse 
aktivitets kasser skal gerne være taget i brug 
hurtigt (indenfor 14 dage).
Forældrevalgte Lotte Svankjær ønsker at der 
bemærkes til referatet, at hun er uenige i be
slutningen om, at eleverne i morgenSFO skal 
være ude.

Medarbejdere i skole og SFO:

• Der er et spørgsmålet fra sidste skolebestyrel
sesmøde referat vedr. punktet kommunika
tion, hvor det ikke er tydeligt i forhold til refe
ratet, hvad der blev drøftet.

Høring vedr. enkeltintegration 
(2 stk. bilag vedhæftet)

LL gennemgår den nuværende procedure i forhold til 
ny-visitation. Desuden orienteres der om, hvad der i



fremtiden ønskes fra BFU side. Oplægget i forhold til 
fordelingen af midler, betyder at Bedsted skole ikke 
har råd til at lave den påkrævede indsats, for at kunne 
lave en ny-visitation. 1 udkastet er der rammesat 1680 
kroner pr. elev i almenskolen, men det kan potentielt 
give en skævvridning i forhold til denne opgave på 
mindre skoler i forhold til de større skoler. De foræl- 
drevalgtes høringssvaret skal være sendt senest den 
20.september. Skolens medarbejdere udfærdiger et 
høringssvar i MED.

Forældremøde med skolebestyrelses
deltagelse 27.9 16.00 -18.30

Forældrerepræsentanterne aftalerselv, hvilke klasser 
de deltager i. Dette meddeles til LL inden forældremø
det.

Forældremødet starter i de respektive klasser, hvoref
ter der er et forslag om et tilbud om spisning på lege
pladsen så forældremødet også bliver et socialt arran
gement. 1 forhold til det sociale arrangement vil der 
komme nærmere informationer ud om hvordan det 
afvikles og hvem der kan deltage.

Princip for brug af foranstaltninger 
(vedhæftet som bilag)

LL gennemgår udkastet til princippet og der er enkelte 
kommentarer til dette. LL renskriver den og den er på 
næste skolebestyrelsesmøde til underskrift. Herefter 
vil princippet blive rundsendt med referatet og lagt på 
skolens hjemmeside.

Samarbejdsaftalen med Sydthy sko
lerne (vedhæftet som bilag)

Samarbejdsaftalen plejerat blive gennemgået på det 
fælles skolebestyrelsesmøde for formand og næstfor
mand for Hurup, Vestervig og Bedsted skole. Dette 
møde er i dette skoleår afløst af det netop afholdte 
kursus for alle skolebestyrelsesmedlemmer på de tre 
skoler.

Den er godkendt uden bemærkninger.

Samarbejdsaftalen med børnehaven 
(vedhæftet bilag: Wilhelm skal i skole)

LL gennemgår den nuværende samarbejdsaftale med 
Skovtrolden. Der er fokuspunkter, som skolen ønsker, 
der strammes op på. Dette gælder især elever, som 
ikke er i grøn trivsel. Blandt andet ønskes der, at hvis 
der er en elevsag i børnehaven, så overgår den til sko
len ved overleveringen af barnet til skolen. Desuden 
ønskes det, at resultaterne på den obligatoriske 
sprogvurdering, som skal laves på alle børn, overleve
res til skolen.



Der er udarbejdet et kommunalt skema, som alle bør
nehaver i kommunen skal udarbejde på alle de børn, 
som de afleverer til et skoletilbud.

Evt.: Der er et opklarende spørgsmål i forhold til det netop 
afviklede højresvingskursus på Hurup skole.

Go-madpakke bør fjernes fra hjemmesiden.

Spørgsmål til skolens opstillede Arla-break time ma
skine og indholdet. Arla har forudbestemt nogle af 
hylderne og der også mulighed for skolen, at tilpasse 
udvalget til skolens elever. Elevrådet arbejder med 
forslag til indhold

Punkter til næste gang: Skolebestyrelsesmøder datoer i skoleåret 2021/22
Alle møder er fra 17.00 - 19.30

4/10:
- Medarbejderrepræsentanterne undersøger ruti
nerne/aktiviteterne/mulighederne i morgen SFO
- Status på alle klasser (trivsel/fagligt/udfordringer):

• O.a
• l.a
• 2.a
• 3.-4.a
• 5.a
• 6.a
• Bl
• B2
• B3
• GI
• G2
• G3

8/11
10/1
7/2
7/3
2/5
13/6


